
ZAPISNIK SA 23. SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  SINDIKATA RADNIKA u BHRT-u,   
održane 25.10. 2016. godine 

 
Prisutni: D. Smital; E. Čengić; N. Žuga; E. Fočo; S.Topalić; N. Čordalija; Dž. Kahrica; M. 
Grbo; D. Miljević; N. Arnautović; B.Hamzagić; N. Hodžić; M. Baručija; G. Brkić O. Bukić; 
Odsutni: T. Maličbegović;  M. K. Pašalić; opravdano  
 
Dnevni red: 
 
1. Usvajanje zapisnika sa 22. sjednice UO SSR u BHRT-u 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u 
- plate i doprinosi 
- sastanak sa ITC-ima (izvještaj rukovodstvo Sindikata) 
- parking za bicikla 
3. Blagajnički izvještaj za septembar 2016 
4. Izvjestaj i specifikacija BSO za septembar 2016 
5. Dodjela pomoći 
6. Razno 
 
AD 1 Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen. Prešlo se na analizu zapisnika sa 22. 
sjednice, koji je usvojen sa 14 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN. 
 
AD 2 D. Smital je upoznao prisutne o sastancima rukovodstva sindikata sa generalnim 
direktorom i predstavnicima Podružnice IT Centara; 
25.10.2016. godine 
Prisutni: B.Karamehmedović, D.Smital, S.Topalić, Dz.Kahrica, E.Čengić 
Sindikat je obaviješten da se vrši prikupljanje novca za isplatu plaće za mjesec septembar koja 
bi trebala biti isplaćena do petka 28.10.2016.godine.  
Uplata doprinosa Zdravstvenom osiguranju je u zaostatku za 1 mjesec ali se knjižice mogu 
ovjeriti na mjesec dana.  
Gen.direktor je istakao i veliki dug za struju i za gas koji su i veliki problem menadžmenta 
obzirom na lošu finansijsku situaciju. 
Gen.direktor je upoznao Sindikat o aktivnostima vezanim za rješavanje finansijske stabilnosti, 
razgovorima sa OHR-om kao i svim političkim strankama na vlasti. 
Na Odboru sistema koji bi se trebao održati 7. ili 8. novembra, RTRS bi trebao upoznati 
Odbor sistema o novom prijedlogu naplate RTV takse preko PDV-a, što bi bio i novi 
prijedlog za PSBIH. 
Generalni direktor je upoznao rukovodstvo sindikata da je u pripremi i nova reorganizacija 
BHRT-a nakon čega bi usljedila i sistematizacija a prvi draft prijedlog će biti upućen 
Sindikatu nakon što UO BHRT-a bude upoznat sa istim. 
Zbog učestalih zloupotreba bolovanja uposlenika, gen.direktor je još jednom istakao da će 
tražiti provjeru istih kod doktorice u RTV Domu kao i kod Zavoda za zdravstvenu zaštitu 
radnika u saobraćaju. 
Rukovodstvo Sindikata je tražilo informaciju o realizaciji zimnice za radnike BHRT-a  i 
dobilo odgovor da ne bi trebalo biti problema sa tim i da bi se trebalo realizovati kao i prošle 
godine. 
11.10.2016. godine 
Prisutni: B.Karamehmedović, Dž.Jusufbegović, D.Smital, S.Topalić, Dz.Kahrica, E.Čengić, 
A.Džidić, S.Neimarlija, D.Miljević, M.Mujkić, D.Handžić,  
Predstavnici IT Centara su upoznali gen.direktora i pomoćnicu za razvoj o nesrazmjernom 
broju ljudi u odnosu na obim posla što predstavlja veliki problem za realizaciju i planiranje 
ljudi na obavljanju redovnih poslova za BHRT i FTV. Istaknuto je da nijedan posao nije 
odbijen bez obzira na broj ljudi kojima raspolažu centri. 



Nakon razmjene mišljenja i ideja, dogovoreno je da predstavnici ITC-a, preko Sindikata, u što 
kraćem roku dostave menadžmentu svoje konkretne prijedloge za rješenje njihovih problema, 
a na osnovu diskusije na samom sastanku. 
Kada je riječ o opisima i popisima poslova, kao i mjestu ITC-a u organizacionoj strukturi 
BHRT-a, dogovoreno je da rukovodioci centara usaglase prijedlog, dostave ga menadžmentu i 
o tome obavijeste Sindikat. 
Nakon završenog sastanka sa generalnim direktorom, predsjednik D. Smital je održao kratki 
konsultativni sastanak sa kolegama iz ITC-a na kojem je dogovoreno da će gorenavedene 
prijedloge, u ime kolega iz ITC-a, sastaviti Mirsad Mujkić i dostaviti predsjedniku Sindikata. 
 
Na ovoj sjednici je usvojena odluka o troškovima puta za kolege iz ITC-a koji su 
prisustvovali sastanku sa generalnim direktorom, u iznosu od 402,42 KM, kao i trošak za 
izmještanje parkinga za bicikla, u iznosu od 95,75 KM, što je jednoglasno usvojeno. 
 
AD 3 Blagajnički izvještaj primljen k znanju. 
 
AD 4 Izvještaj N.Žuge za BSO Osiguranje je primljen k znanju. 
Dž. Kahrica je upoznao prisutne o sastanku koji je sa E.Čengićem održao u BSO osiguranju 
11.10.2016.godine. Na sastanku je zaključeno da je u periodu proteklih 5 mjeseci  
(maj 2016 - septembar 2016) registrovano 47 vozila članova sindikata u ukupnom iznosu od 
25 077, 78 KM kreditiranim od strane BSO osiguranja, te da nije bilo nikakvih problema u 
realizaciji istih, zbog čega su predstavnici BSO osiguranja izrazili zadovoljstvo dosadašnjom 
saradnjom sa SSR u BHRT-u, te pored dosadašnjih pogodnosti koje se odnose na mogućnost 
registracije vozila na rate do 12 mjeseci i besplatne usluge registracije vozila ponudili i 
sljedeće dodatne pogodnosti koje članovi sindikata mogu koristiti od 01.11.2016 godine: 
  -Besplatno osiguranje putnika u vozilu uz policu obaveznog auto osiguranja,  
  -Popust do 20% prilikom osiguranja imovine (kuće, stana i vikendice),  
  -Popust 10% kod osiguranja putničkog vozila od rizika krađe i totalne štete (štedni kasko),                            
  -Popust na policu dobrovoljnog zdravstvenog osiguranja 5%, a koje se odnosi na usluge  
Poliklinike Sunce.  
Dž.Kahrica je istakao pohvale predstavnika BSO osiguranja na odgovornom i dobrom radu 
N.Žuge kao predstavnika sindikata u saradnji sa  BSO osiguranjem. 
 
AD 5 Na ovoj sjednici je podijeljena pomoć za sljedeće članove: Adisa Dedić-Kološ – 3x500 
KM; Igor Jovanović – 300 KM; Jasminko Bešić - 200 KM (treći dio). Ukupno 1000 KM. 
Na osnovu člana 9. Pravilnika o dodjeli materijalne i finansijske pomoći članovima sindikata, 
za rođenje dijeteta poklon bon DM-a u iznosu od 200 KM su dobili: Almedina Rizvanović; 
Željana Memedika i Mevludin Kerla. Ukupno - 600 KM. 
Odluka o dodjeli pomoći je jednoglasno usvojena za cjelokupni izos od 1600 KM. 
 
AD 6 D. Smital je informisao prisutne o mogućnostima otvaranja kafe kuhinja, te se zadužuju 
E. Čengić i Dž. Kahrica da obave razgovor sa M.Homarcem o ustupanju prostorije na 7.spratu 
za tu namjenu, a koju on trenutno ne koristi. 
N. Čordalija je predočio problem A. Gerin o nemogućnosti izmjene reješenja o radnom 
mjestu. UO SSR u BHRT-u je sugerisao da rukovodilac ponovi urgenciju prema generalnom 
direktoru, uz obrazloženje promijenjenih okolnosti koje idu u prilog A. Gerin. 
E.Čengić je dobio informaciju iz d.o.o. Drvosjeća da ugovor o saradnji Sindikat može 
napraviti na proljeće iduće godine kada pomenuto preduzeće pravi plan količine potrebnog 
ogrijeva za firme i sindikate sa kojim naprave ugovore. 
 

 
UO SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u 


